

**REQUEST FOR PROPOSALS
22-030
CITY OF MIRAMICHI**

**OPERATION OF CANTEENS AT THE
MIRAMICHI CIVIC CENTER, THE LORD
BEAVERBROOK ARENA AND THE
OPERATION OF THE LICENSED IAN
BAILLIE ROOM AT THE LORD
BEAVERBROOK ARENA 2022-2025**

The City of Miramichi invites qualified suppliers to submit proposals for operation of canteens at the Miramichi Civic Center and Lord Beaverbrook Arena and the operation of the licensed Ian Baillie room at the Lord Beaverbrook Arena.

Specifications must be obtained from the City Clerk's Office by emailing clerk@miramichi.org.

Proposals will be received by the undersigned until **11:00 a.m., local time, July 12, 2022**. Proposals will be opened publicly immediately following the closing time.

The City reserves the right to accept or reject any and all proposals and the lowest or any proposal will not necessarily be accepted.

Rhonda Ripley
City Clerk

**DEMANDE DE SOUMISSIONS
22-030
VILLE DE MIRAMICHI**

**EXPLOITATION DE CANTINES DU
CENTRE CIVIQUE DE MIRAMICHI ET À
L'ARÉNA LORD BEAVERBROOK AINSI
QUE L'EXPLOITATION DE LA SALLE
AVEC PERMIS D'ALCOOL IAN BAILLIE
DE L'ARÉNA LORD BEAVERBROOK,
2022-2025**

La Ville de Miramichi sollicite des offres de fournisseurs qualifiés pour l'exploitation de la cantine et/ou des machines distributrices du Centre civique de Miramichi et de l'aréna Lord Beaverbrook ainsi que l'exploitation de la salle avec permis d'alcool Ian Baillie de l'aréna Lord Beaverbrook.

Les spécifications doivent être obtenues auprès du bureau du greffier municipal en envoyant un courriel à clerk@miramichi.org.

Les soumissions seront reçues par le soussigné jusqu'à **11 h, heure locale, le 12 juillet 2022**. Les soumissions seront ouvertes publiquement immédiatement après l'heure de clôture.

La Ville se réserve le droit d'accepter ou de refuser toute offre. L'offre la moins élevée ou toute offre ne sera nécessairement acceptée.

Rhonda Ripley
secrétaire municipale